

No. 3511. Multilateral

CONVENTION FOR THE PROTECTION OF CULTURAL PROPERTY IN THE EVENT OF ARMED CONFLICT. THE HAGUE, 14 MAY 1954 [*United Nations, Treaty Series, vol. 249, I-3511.*]

ACCESSION*

Iceland

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 5 December 2022

Date of effect: 5 March 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 11 January 2023

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 3511. Multilatéral

CONVENTION POUR LA PROTECTION DES BIENS CULTURELS EN CAS DE CONFLIT ARMÉ. LA HAYE, 14 MAI 1954 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 249, I-3511.*]

ADHÉSION*

Islande

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 5 décembre 2022

Date de prise d'effet : 5 mars 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 11 janvier 2023

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.